
 

 

 

 

 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

 ZADARSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA KOLAN 

    OPĆINSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-02/23-01/10 

URBROJ: 2198-33-02/01-23-3 

Kolan, 4. prosinca 2023. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 
S 27. (dvadesetsedme) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 4. prosinca 2023. godine u 

općinskoj vijećnici s početkom u 08:06 sati. 

 

Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 

• Ante Zubović, predsjednik Općinskog vijeća 

• Jelena Škoda Baričević, potpredsjednica Općinskog vijeća  

• Mario Baričević  
• Ivan Čemeljić  

 

Ostali prisutni: 

• Šime Gligora – Načelnik 

• Ana-Marija Gligora – Pročelnica JUO 

• Petar Šupraha – Voditelj odsjeka za imovinskopravne poslove, komunalno gospodarstvo, prostorno 

planiranje i društvene djelatnosti 

• Anita Meštrović – Zapisničar 

 

Nisu prisutni: 

• Josip Zubović (nije se opravdao) 

• Šime Šupraha (nije se opravdao) 

• Marin Pernjak (nije se opravdao) 

 

 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Zubović (u daljnjem tekstu Predsjedavajući) pozdravlja prisutne vijećnike 

i sve nazočne, te otvara 27. sjednicu u 08:06 h. Utvrđuje da su prisutna 4 vijećnika i da postoji kvorum za 

održavanje sjednice. 

 

Predsjedavajući prelazi na verifikaciju zapisnika s 26. sjednice Općinskog vijeća.  

S obzirom da nema primjedbi daje verifikaciju zapisnika na glasovanje: 

 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Zapisnik s 26. sjednice jednoglasno je usvojen. 

 

 

 

 

 



AKTUALNI SAT 

 

Predsjedavajući otvara aktualni sat, Načelnik pozdravlja sve prisutne i otvara raspravu.  

Mario Baričević postavlja pitanje što je s prometovanjem kamiona kroz naselje Kolan, kada će biti odluka o 

zabrani prometovanja na sjednici vijeća, na što dobiva odgovor od Načelnika kako je suglasnost zaprimljena 

te bi trebala ići odluka na sljedeće vijeće, što potvrđuje i Pročelnica da će biti spremno kako je i Načelnik 

rekao. Mario Baričević nadalje postavlja pitanje o rupama na cestama, kada će biti sanirani prekopi, Načelnik 

odgovara kako je dužnost Komunalnog društva Pag koji je i vršio radove prekopa i iskopa da sanira te dijelove, 

navodi kako je razgovarao s društvom kako bi se sve napravilo a u slučaju da im i promakne neki dio da će 

komunalni redari izaći na teren i upozoriti ih na one koje su ostali nenapravljeni. Predsjedavajući postavlja 

pitanje kada će se napraviti radovi asfaltiranja kroz polje, Načelnik odgovara kako je vrijeme krucijalni uvjet 

za takve radove te se čeka lijepo vrijeme. Mario Baričević navodi kako je poslao upit u vezi Dinarske ulice te 

da još nije dobio odgovor na njega, Načelnik odgovara kako će provjeriti što je s tim. Predsjedavajući pita za 

asfaltiranje ulica u Mandrama, Načelnik odgovora kako se krenulo s asfaltiranjem i trebalo bi se odraditi sve. 

Predsjedavajući postavlja pitanje što je s projektom dječjeg vrtića koji je predan na pregled, Načelnik odgovara 

kako je projekt predan Agenciji Zadra nova, te bi oni ako je sve u redu trebali sastaviti troškovnik te bi se onda 

moglo krenuti s javnom nabavom. Predsjedavajući pita što je s garažom za DVD Kolan, Načelnik odgovara 

kako će se na osnovu ponuda za izradu dokumentacije krenuti dalje s projektom, nadalje navodi kako kamion 

DVD-a Kolan ide na popravak u Zadar ali također su u potrazi za drugim rješenjem, jer ukoliko se nađe drugo 

vozilo ići će se k tome da se realizira drugo rješenje, dvojica vatrogasaca, Josip Zubović i Tomislav Oštarić, 

su upućena na tečaj za vozača koje financira DVD i sufinancirana županijska vatrogasna zajednica. Mario 

Baričević postavlja pitanje ako je Tomislav Oštarić bio već na obuci na što Načelnik odgovara kako nema tu 

informaciju. Također Mario Baričević kazuje kako bi se drugo vozilo DVD-a Kolan koje nije u funkciji trebalo 

ukloniti s pozicije na kojoj se nalazi, Načelnik odgovara kako je to u nadležnosti DVD-a, a Mario Baričević 

navodi neka ga prodaju pa možda zarade nešto i za popravak starog ili kupnju novog vozila.  

 

Predsjedavajući zatvara aktualni sat u 8:15h. 

 

Predsjedavajući čita dnevni red: 

 

1. Prijedlog Odluke o I. izmjenama Odluke o općinskim porezima Općine Kolan 

2. Prijedlog Odluke o uvjetima, načinu i postupku raspolaganja nekretninama u vlasništvu Općine 

Kolan 

3. Razno 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje dnevni red: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad. 1. Odluka o I. izmjenama Odluke o općinskim porezima Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na prvu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže prijedlog odluke, 

navodi kako je došlo di izmjene Zakona i daje prijedlog da se podigne koeficijent na maksimalan iznos. Mario 

Baričević postavlja pitanje za što su namijenjena dobivena sredstva od općinskih poreza, Načelnik odgovara 

kako su sredstva nenamjenska, ona idu u Proračun kao dodatni prihod koji će se uložiti u prostor Općine Kolan. 

Načelnik navodi kako se to prvenstveno tiče kuća za odmor, povećati će se osobama koje imaju kuću ovdje a 

nemaju prijavljeno prebivalište, što znači da se ne tiče domaćih iznajmljivača. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o I. izmjenama Odluke o općinskim 

porezima Općine Kolan: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

 

Prva točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

 



Ad. 2. Odluka o uvjetima, načinu i postupku raspolaganja nekretninama u vlasništvu Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na drugu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže prijedlog odluke. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o uvjetima, načinu i postupku 

raspolaganja nekretninama u vlasništvu Općine Kolan: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

 

Druga točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 3. Razno 

 

Predsjedavajući otvara točku razno i daje riječ Načelniku. Načelnik navodi kako želi upoznati vijećnike s 

novonastalom situacijom u Općini. Kazuje kako je unatrag mjesec i pol dana stigla obavijest od porezne uprave 

kako im se dogodila pogreška kod uplata jedinici lokalne samouprave umjesto Gradu Pagu uplate su isplaćivali 

Općini Kolan u vezi poreza kupoprodajnih ugovora. Računovodstvo Općine Kolan nema uvid tko uplaćuje 

sredstva već vidi samo uplate Porezne uprave stoga nitko nije mogao reagirati do ovog trenutka dok u Poreznoj 

upravni nisu uvidjeli problem. Kod usklađenja Porezne uprave i Općine Kolan došlo je do spoznaje da se radi 

o 20-tak ugovora krivo uplaćenih, nadalje Porezna uprava sugerira da Općina vrati krivo uplaćena sredstva te 

Načelnik smatra kako bi trebalo odmah reagirati i napraviti povrat sredstava kako ne bi došlo do tužbe Grada 

Paga i na kraju kamata kao u ostalim slučajevima u kojima se Općina već nalazila. Nadalje navodi kako bi se 

trebao napraviti onda još jedan rebalans Proračuna jer da se radi o iznosu nešto manjem od 90.000,00 eura, 

kazuje kako bi najbolje bilo to odraditi do kraja ove godine, također navodi kako je to isključivo njihova greška 

ali tako je bilo i u slučaju s Ministarstvom turizma i Ministarstvo mora, prometa i infrastrukture i sada s 

Poreznom upravom, i na kraju je Općina jedina ispaštala. Mario Baričević navodi kako mu nije jasno kako 

netko može pogriješiti staviti krivi broj katastarske općine na ugovor, navodi kako netko negdje pogriješi i 

uvijek Općina ispašta, nadalje je mišljenja kako sredstva treba vraćati kako su i pristizala na račun a ne sve 

odjednom. Načelnik na to odgovara kako ne bi htio da Općina uđe u novu godinu sa sredstvima koja nisu 

općinska, te navodi kako bi htjeli izbjeći kamate i tužbe kao i kod Ministarstva turizma zbog ACI marine 

Šimuni. Navodi kako je došao do saznanja kako se greške događaju unazad godine dana te pretpostavlja kako 

je vjerojatno došlo do zamjene službenika te do takve pogreške krivog broja jedinice lokalne samouprave. 

Mario Baričević navodi kako mu je sve jasno ali postavlja pitanje hoće li netko snositi odgovornost za svoje 

greške u Poreznoj upravi, zanima ga ako je netko iz Općine Kolan napisao dopis da je netko tamo u Poreznoj 

upravi kriv za pogrešku koja se dogodila, zanima ga gdje je i ima li uopće unutarnje kontrole. Načelnik navodi 

kako su zatražili pristup zemljišnim knjigama i registru kupoprodajnih ugovora ali međutim nisu dobili, navodi 

i kako bi službenici Općine mogli lakše odrađivati svoj posao kada bi imali pristup. Načelnik predlaže da se 

sredstva vrate što prije. Mario Baričević postavlja pitanje dali je ikad bilo situacija da je i ova Općina negdje 

ovako bila na dobitku, na što dobiva odgovor od Petra Šuprahe kako je bilo arbitraže na što Načelnik navodi 

kako ju je trebalo zatražiti. Petar Šupraha navodi kako su on i službenica Jedinstvenog upravnog odjela Općine 

Kolan na mjesto referenta za financije Vesna Mirčić još nakon osnivanja Općine govorili što treba napraviti 

ali da ih nitko od vladajućih nije slušao. Načelnik navodi kada su se dijelile granice Općine Kolan i Grada 

Paga netko nije odradio svoj posao. Mario Baričević postavlja pitanje zna li se tko je napravio pogrešku u 

Poreznoj upravi, Načelnik odgovara kako nije pitao ni ime ni prezime, pretpostavlja kako je netko osobno 

otišao provjeriti svoje obveze pa se tada primijetilo da nešto nije u redu. Načelnik navodi kako je htio 

obavijestiti vijeće o situaciji. Mario Baričević kazuje kako treba provjeriti mogu li se sredstva vratiti tokom 

iduće godine bez kamata, na što Načelnik odgovara kako Općina Kolan želi izbjeći tužbu Grada Paga jer su i 

zadnji put htjeli razgovorom riješiti mirnim putem pa je Grad Pag podigao tužbu. 

 

Načelnik otvara novu temu navodeći kako je zaprimio zahtjev od gospodina Iva Butkovića u kojem spominje 

spomen obilježje kako bi ga obnovio i nadodao imena drugih stradalih branitelja, te da ne bi naplatio uslugu s 

obzirom da je njegova tvrtka kriva što se spomen ploča razbila. Načelnik predlaže da se napravi popis svih 

stradalih osoba i da se napravi nova spomen ploča. Mario Baričević navodi kako će se taj popis raditi partizani 

vjerojatno, Jelena Škoda Baričević govori Mariu Baričeviću neka se pridruži i on stvaranju popisa pa neka 

uključe sve stradale. Mario Baričević navodi kako se on uključio i zauzeo za Kolanjski Gajac, te kako sve 

žrtve zaslužuju pijetete i spomen obilježja, te da bi bilo dobro da se napravi aleja svim poginulima, navodi 

vijeću neka se zauzmu onda za sve, kazuje kako bi Odbor za kulturu trebao nešto napraviti po tom pitanju te 

navodi kako se izuzima od daljnjeg razgovora o ovoj temi. Načelnik predlaže da se donese zaključak, 



Predsjedavajući navodi da se može napraviti samo ploča bez popratnih spomenika, na što Mario Baričević 

kazuje kako se može napraviti ploča ali bez obilježja petokrake zvijezde a Načelnik na to odgovara kako bi 

bilo obilježje hrvatske države. Predsjedavajući postavlja pitanje vijećnicima jesu li suglasni s prijedlogom da  

Načelnik iznese zaključak, na što dobiva od ostalih vijećnika jednoglasno potvrdan odgovor kako se može 

donijeti zaključak. 

Zaključak 

 

kojim Općinsko vijeće Općine Kolan na 27. sjednici održanoj dana 4. prosinca 2023. godine, umoljava 

Odbor za kulturu, obrazovanje i društvene djelatnosti Općine Kolan da utvrdi popis svih stradalih ljudi 

u ratu kako bi se mogla napraviti spomen ploča. 

 

Jelena Škoda Baričević navodi kako popis mora biti sveobuhvatan te da se mora ispraviti nepravda koja se 

navodi te da se krene i s realizacijom spomen obilježja u Kolanjskom Gajcu. 

 

Predsjedavajući daje zaključak na glasovanje: 

ZA: 3 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Predsjedavajući zatvara sjednicu u 8:45 h. 

  

 

 

Zapisničar                 Općinsko vijeće Općine Kolan 

Anita Meštrović                Predsjednik Ante Zubović 


